

## Davy Guan 关丹丹

Head of Business Development, Beijing 关丹丹 – 关丹丹.

Beijing



+86 10 8509 8460



davy.guan@ogier.com

VCard



## Areas of expertise

Business Services Team >

## Background and experience

Davy has vast experience in the professional services sector and has built a strong track record working with some of the leading firms in Beijing. He is responsible for business development for Ogier's legal and corporate administration service lines with a focus on the Northern China market.

Prior to joining Ogier, Davy worked at EY and Mazars where he was responsible for business development for their audit and M&A transaction service lines. He led both outbound and inbound business development engagement and strategic pursuit towards SOEs, unicorns and

large financial institutions.

Davy holds an MBA degree and has more than 15 years' work experience specialising in business development, market research, project management as well as account management in China and overseas.

## Languages

Mandarin

Cantonese

English

## Profile (Simplified Chinese)

Davy 汪 Ogier 拥有超过15年的工作经验，专注于在中国及海外从事业务发展、市场调研、项目管理以及账户管理。Davy 汪 Ogier 曾担任 EY 和 Mazars 的高级经理。

Davy 汪拥有15年的工商管理硕士（MBA）学位，拥有“注册会计师”资格。

## News and insights

[Find out more >](#)

15 May 2023

### Ogier can assist with CSRC filing preparation for PRC companies seeking overseas listing

Nathan Powell

Team: Rachel Huang, Cecilia Li, Florence Chan, Sophie Zhong 汪, Davy Guan 汪

📍 Hong Kong, Shanghai, Beijing

Insight

15 May 2023

### 奥吉尔可以帮助中国公司准备CSRC申报，寻求海外上市

Nathan Powell

Team: Rachel Huang, Cecilia Li, Florence Chan, Sophie Zhong 汪, Davy Guan 汪

📍 Hong Kong, Shanghai, Beijing

Insight

27 April 2023 | 1 min read

## 2023年开年首月全球基金市场回顾

Nicholas Plowman 律师

Team: Kate Hodson 律师, Davy Guan 律师, Sophie Zhong 律师

📍 Cayman Islands

Insight

5 September 2022 | 1 min read

## “单一资产投资基金” Snapshot: single asset investment funds and Ogier's Single Asset Fund Solution (Chinese)

Kate Hodson 律师

Team: Lin Han 律师, Nicholas Plowman 律师, Alan Wong 律师, Sophie Zhong 律师, Davy Guan 律师

📍 Hong Kong, Shanghai, Beijing

Insight

22 August 2022 | 1 min read

## 开曼群岛监管机构 - CIMA publishes revised regulatory procedures for the deregistration of Cayman Islands regulated funds (Chinese)

Ridhiima Kapoor

Team: Lin Han 律师, Kate Hodson 律师, Nicholas Plowman 律师, Sophie Zhong 律师, Davy Guan 律师

📍 Cayman Islands, Hong Kong

Insight

10 February 2022 | 2 min read

## Ogier becomes first offshore firm to launch in Beijing

Davy Guan 律师

Team: Edward Mackereth, Nicholas Plowman 律师

📍 Beijing

News

10 February 2022 | 1 min read

# 奥格尔成为首家在 北京 (Simplified Chinese) 启动的离岸公司

Davy Guan 关达维

Team: Edward Mackereth, Nicholas Plowman 爱德华·麦卡雷瑟, 尼古拉斯·普洛曼

📍 Beijing

News